
 

 

 

 

 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

Kl. 18.00-21.00 

5. februar 2024 
Mødeleder: Christel 

Referent: Signe  
Punktform: 

Orientering: O 

Debat:          D 

Beslutning    B 

 

 Estimeret 

tid 

 Indhold/emne: Referat 

 20  Rundvisning i udskolingen  

1 15 O Opsamling fra sidste møde  

• Trafik 

• Udsmykning af gange 

Der har været en trafik 

hændelse på Tigervej. 

Hændelsen giver anledning til 

artikel i SN og henvendelse til 

det politiskeudvalg. Christel 

sørger for at opdaterer 

bestyrelsen løbende på 

udviklingen 

2 2 B Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

3 15 OD Nyt fra elevrådet  

 

Elevrådsmøde ”Det lille 

elevråd”: 

Hvad må man låne på et 

skolebibliotek? 

Eleverne vil gerne selv låne 

bøger til læse kasserne i 

klassen. 

Hvordan skaber vi motivation 

for at læse? 

 

Ekstra pauser midt på dagen? 

God effekt, elevrådet foreslår at 

drøfte hvem der ansvaret for 

indholdet af pauserne. 



Pladser i klassen; debat om 

hvorvidt eleverne selv skal 

bestemme pladserne kontra 

lærerne der bestemmer 

pladserne. 

  

Ønske om der var sæbe til 

rådighed i baderummene. 

 

Opdatering af udeområder: 

bedre underlag på 

multibanerne, bander, basket 

net, sandlegetøj. Et 

udendørsspillerum til tegne og 

brætspil. 

 

Der er optaget en film, fra 

elevrådsmødet, som vises på et 

senere SB- møde. 

 

Der kigges på at afsættes midler 

på budget 2024 til ovenstående 

ønsker. 

 

4 50 ODB Status på budget 2023 

Herunder drøftelse af midler til 

udsmykning 

(Bilag) 

Skole: 

Ny tildelingsmodel baseret på 

prognosetal, kan fremadrettet 

få indflydelse på visse årgange. 

 

 

Der er indkøbt: Møbler til 

udskoling/maker 

space/gardiner til 

personalerummet/skærme/sofa 

til PLC. 

 

Ønske om nye 

skolemøbler/skamler i BHK. 

(fælles indkøb i Køge 

kommune?) 

 

SB afsætter kr. 50.00 til 

udsmykning på gangene i 

udskolingen. SB vælger at 



prioriterer mellemtrinnet på et 

senere tidspunkt. 

 

Der nedsættes en 

arbejdsgruppe bestående af 

elever og lærere, der skal lave 

en plan for udsmykning af 

udskolingen. 

 

SFO: 

 

Genetablering af bål hus og 

skur pga. underminering af 

rotter samt genetablering af 

fontænen/vandhul. 

 

Begge overførsler ligger inden 

for grænsen af de tilladte 2%. 

 

Det samlede budget tages til 

efterretning. 

 

 

 

 

5 30 ODB Skolebestyrelsesvalget og 

opstillingsmøde 

Sofie Münster holder pt ikke oplæg 

Der er rettet henvendelse til Anne E. 

Knudsen . 

John Halse kan også være en mulighed? 

Kommunikationsplan til forældre 

udarbejdes 

  

Henrik kontakter John Halse og 

undersøger om han har 

mulighed for at afholde et 

oplæg. 

 

Peter, Stine og Nikolaj er på 

valg. 

 

Stine og Nikolaj genopstiller. 

 

Susanne udsender et opslag til 

alle forældre om mødet. 

 

SB udsender en video og en 

”reklame” plakat til 

ophængning i indskolingen ang. 

valget. 

 



6  OD Nyt fra SFO Brobygning siden januar, 1-3 

gange/ugen af de kommende 

aprilbørn. 

SFO1+SFO2 brobygger til 

klubben. 

Asgård Børnehus vil gerne låne 

et lokale til deres kommende 

storbørn gruppe i SFO1 en 

formiddag/ugen. Børnehave 

vender tilbage med ønske om 

en bestemt ugedag. 

 

 

7 20 O Meddelelser 

• Ledelsen 

• SFO 

• Andre 

Ledelsen: et stærkere 

samarbejde med 

daginstitutionerne i distriktet 

bl.a. omkring: brobygning, 

skoleudsættelse og børn i 

udsatte positioner. 

 

Næste skoleårsplanlægning er i 

fuld gang. 

 

 

 

 

 

8 10 O Evt. Kontaktforældre hvor er vi 

processen med etablering af 

disse? 

 

Danmarks indsamlingen skal 

Asgård Skole deltage 

fremadrettet? 

 

9 10 O Lukket møde  

 

 

 


